
Referat fra FAU-møte på Tjensvoll skole mandag 26. 
august 2024 
 

Deltakere: 
Erlend Aano (leder), Mads Bertin Ohnstad (nestleder), Tore Sævild (kasserer), Eduardo Pozo, Tor 
Petter Johansen, Anne Britt Fure, Alexander Djuvik, Øystein Kjellevold, Jan Ove Ringstad, Linn 
Hapnes Kronberg, Elisabeth Motland, Silje Røsnes, Sissel Mugaas Østerhus og Anita Johansen. 

Referat fra forrige møte og dagens saksliste ble godkjent uten kommentarer. 

Ordstyrer:  Erlend Aano 
Referent:  Jan Ove Ringstad 

Orientering fra fungerende rektor Knut Ole Eskedal 
Oppstart:  
Fokus for de ansatte på skolen har i det siste vært å gi elevene en best mulig start på skoleåret. 
Mye planlegging før første skoledag. 

Hjernevennlig skole:  
Tjensvoll skole er med på skolehelsetjenestens prosjekt «Hjernevennlig skole», som har som mål 
å senke stressnivået hos både barn og voksne, og legge til rette for bedre læring. 

Foreldremøter:  
Felles foreldremøter over to dager i gymsalen der det blant annet vil bli informert mer om 
Hjernevennlig skole. 

Lek:  
Det vil bli økt fokus på lek for de yngste på skolen – i tråd med det nevnte prosjektet. 

Overnattingstur:  
7. trinn skal på overnattingstur på Langøy denne høsten. Denne skal være mobilfri! 

Bemanning:  
Skolen har en generelt utfordrende bemanningssituasjon i år, med pålegg fra kommunen om å 
redusere antallet. Spesielt merkes dette på SFO. 

Ny opplæringslov:  
Nytt i loven er at det vil bli strammet inn på fravær, og det vil bli økt grad av oppfølging fra skolen 
overfor hjemmet. Ansatte får større mulighet for å gripe inn fysisk overfor elever ved uønskede 
hendelser. Det vil også bli økt mulighet til å flytte elever som forstyrrer ut av den felles 
undervisningen. 

Arrangement 
Leder innledet en diskusjon om hvorvidt vi fortsatt ønsker å arrangere foredrag som var aktuelt 
forrige skoleår, men som ikke ble gjennomført. Det var enighet om å prøve å gjennomføre dette i 
januar/februar innenfor med tema som foreslått tidligere – inkludering. FAU bruker de neste 1-2 



møtene til å diskutere mer konkret tid, sted og foredragsholder. Leder sjekker ut alternative 
kandidater og priser. 

Samarbeidsutvalget (SU) 
FAU-nestleder Mads Bertin Ohnstad takket ja til å bli med i SU sammen med FAU-leder Erlend 
Aano. Mads blir dermed leder av SU. Vara for disse to blir Silje Røsnes og Eduardo Pozo. 

Økonomi 
Tore Sævild (kasserer) orienterte om økonomien til FAU, som kan beskrives som god. Det er rom 
for å ha arrangementer eller å bidra til andre hensiktsmessige ting. Innkjøp av bøker ble foreslått, 
og Anne Britt sjekker priser før neste møte. 

Tore foreslo å flytte hele eller deler av beholdningen til FAU til en mer gunstig kontotype med 
rente, og sjekker ut mer rundt dette frem til neste møte. 

Årshjul 
Leder tok opp temaet og spurte om det var behov for en egen årshjulansvarlig i FAU. 
Påtroppende FAU-leder Silje Røsnes tok på seg ansvaret for å se på det gamle årshjulet, og å 
eventuelt oppdatere dette. 

Leder sender en oppfordring til fungerende rektor om å oppdatere Hjem/skole-
samarbeidsplanen. 

Sykling til skolen 
Det har kommet spørsmål fra foreldre om regler om sykling til skolen. Skolens holdning er at de 
ikke har lov til å nekte elever å sykle til skolen, men at det anbefales å vente lengst mulig med 
sykling og å alltid bruke hjelm. Etter kort diskusjon var FAU enige i dette, og mener at det er opp 
til foreldre å vurdere selv. 

Det ble nevnt at det jobbes med en plan for bedre trafikksikkerhet på strekningen mellom krysset 
Tjensvollveien/Henrik Ibsens gate og Tjensvollkrysset. Uvisst hvor relevant dette er for barnas 
skolevei. Alexander sjekker ut litt før neste møte. 

Møtedatoer 
FAU-møter følgende mandager klokken 19.00-20.30: 

• 30. september 
• 4. november 
• 13. januar 
• 10. mars 
• 22. april 
• 2. juni (med årsmøte) 

Samarbeidsutvalget har møter 9 dager etter FAU, onsdag klokken 16.00 – 17.30. 



Eventuelt 
Årets teaterforestilling for Tjensvoll skole er stykket Pinocchio, og er satt til lørdag 7. desember. 
FAU-representantene oppfordres til å minne foreldre i sine respektive klasser om å sette av 
datoen allerede nå. 

FAU ønsker en avklaring om situasjonen rundt helsesykepleier. Leder sjekker før neste møte. 


